
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. S 1088, som Per Clausen 
(EL) har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren 
den 27. november 2006 
 

Spørgsmål S 1088: 
"Mener ministeren, at det var fornuftigt af Kræftstyregruppen at udsætte en 

undersøgelse af, hvordan det gik med at gennemføre kræftplan 2 fra foråret 

2006 til foråret 2007 set i lyset af, at en rapport udarbejdet af de sjælland-

ske sygehusejere i oktober 2005 havde afsløret, at man ikke var i stand til 

at overholde de udmeldte ventetider?" 

 

Svar: 
Ja, jeg finder det ganske fornuftigt, at kræftstyregruppen, som består af 

repræsentanter for Sundhedsstyrelsen, Indenrigs- og Sundhedsministeriet, 

amter/regioner, de lægefaglige selskaber for de specialer, der er mest in-

volveret i kræftbehandlingen og Kræftens Bekæmpelse, har valgt at lægge 

den påtænkte rundspørge vedr. status for implementeringen af Kræftplan II 

på et tidspunkt, hvor de nye regioner, som har det direkte ansvar for at rea-

lisere planens initiativer efter 1. januar 2007, er etableret.  
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